
Referat fra skolebestyrelsesmødet tirsdag d. 10/11/20 
 
Afbud: Peter, Mette 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidst 

 

Referatet fra 6. oktober mangler. 

2. Nyt fra elevrådet Odense Fælleselevråd (OFE) har valgt en bestyrelse bestående 

af 12 medlemmer fra de odenseanske skoler. Et virtuelt møde 

med rådmanden, hvor aktuelle dagsordner og elevrelevante 

problemstillinger blev drøftet. 

3. Ledelsen informerer  Mohammed orienterede om indskrivningen til næste skoleår, hvor 

vi efter skoledistriktsændringen kun har indskrevet 50 elever. 

Karen, Jens og Mohammed mødes, når indskrivningsperioden 

slutter og drøfter, hvad vi gør. 

Desuden orienterede Mohammed om ansættelser i normalskolen 

og i Pilehuset og om skolens forventede regnskabsafslutning. 

 

4. Trivsel v. Jette Skolens specialfaglige koordinator Jette V. Madsen holdt et 

oplæg om skolens arbejde med trivsel. Både den forebyggende 

og den indgribende. Skolen har et primært fokus på fællesskaber, 

hvorfor konflikter, uoverensstemmelser mm. forsøges løst i 

fællesskaberne. Skolen råder over rigtig mange 

ressourcepersoner (fx inklusionsvejledere, læsevejledere, 

læringsvejledere og matematikvejledere) og de arbejdere 

forebyggende på alle årgange, men kan også træde til ved akut 

behov og støtte og vejlede klasseteam. 

5. Principarbejde – Forældremøder – 

status (prydning i gamle principper) 

Gennemgang af ”gamle” principper. Tydeligt, at sprog og indhold 

ikke er tidssvarende. Mange af principperne repræsenterer en 

anden tid. Drøftelse af, om vi skal beholde de gamle principper 

indtil den nuværende bestyrelse har udarbejdet et komplet sæt 

principper. Mohammed henstiller til, at udarbejdelsen af 

principper ikke sker for hurtigt. Implementeringen af principper i 

hverdagen og tiden til, at det pædagogiske personale kan drøfte 

principperne, er afgørende for, at principperne får ben at gå på i 

hverdagen. På grund af corona er mange personalemøder enten 

aflyst eller omtænkt med den konsekvens, at pædagogiske 

processer tager længere tid. Det var der bred opbakning til. 

6. Julefrokost – Hvordan Der er enighed om, at vi holder et lille arrangement på skolen i 

forbindelse med kommende møde i skolebestyrelsen. 

7. Punkter til næste møde: 

Forældretilfredshedsundersøgelse fra 

social- og indenrigsministeriet? 

Punktet drøftes på kommende møde.  

8. Evt. Kan skolen indkøbe tøj til luciaoptog? Ledelsen drøfter med 

personalet 

 

Referent: Mohammed 


